
Zápis z 12. zasedání obecního zastupitelstva obce Lipník, konané dne

28. 6. 2011 ve 20 hod.

Přítomni:  Josef Novotný, Ludmila Mácová, Zdeněk Kneslík,   Miroslava Tomková,  Jaroslav Králík,  

Miroslav  Svoboda,  Arnošt Pacola, Pavel Nedvědický, Miloslav Tomek.

Program:

1. Zahájení 

2. Kontrola zápisu z minulé schůze

3. Organizační záležitosti  oslavy Lipky

4. Různé, diskuse

5. Závěr

K bodu 1.- Schůzi zahájil starosta Josef Novotný. Přivítal přítomné zastupitele.  Ověřovateli byli určeni 

Jaroslav Králík a Pavel Nedvědický. Starosta oznámil, že zastupitelstvo obce nebude v měsíci červenci 

zasedat a další schůze ZO bude až 16. 8. 2011 ve 20 hodin.

K bodu 2. - Zápis z minulé schůze přečetla Ludmila Mácová – nebyly vzneseny žádné připomínky. 

K bodu 3. -  Oslavy Lipky proběhnou 20. 8. 2011, zahájení od 17 hodin.  Program zajišťuje kulturní 

komise. Dle informací M.Tomkové je zajištěna hudba (Vala Leoš), občerstvení  (tradiční pečené 

vepřové maso) je dohodnuto s p. Dufkem. Po setmění bude předvedena  ohnivá show. Hry pro děti 

budou ještě upřesněny. Od společnosti E-on je domluven skákací hrad a v odpolední části bude 

organizována soutěž v chytání ryb u rybníka Silniční, což je dohodnuto s Janem Řezníčkem.

 K bodu 4. – Byla doručena smlouva o poskytnutí dotace od Kraje Vysočina na drobnou údržbu 

sportovišť . Stavební povolení bude do konce příštího týdne (p. Konečný na Měú Třebíč). 

    - Přípojka elektřiny  v Havránku je připravena k prodeji firmě EON.  Potřebné přeložení související  

s plánovanou rekonstrukcí je rovněž provedeno, možné je i případné připojení zájemců z řad 

zahrádkářů. - U tenisového hřiště byla provedena výměna vadných světel a jejich zapojení.  Dále je 

třeba provést projekt na elektřinu nové rozvodné skříně, která bude umístěna u nově postaveného 

skladu.Zastupitelstvo schvaluje prodej  této kabelové sitě.

    - Byl zpracován rozpočet na výměnu oken ve škole od firmy pana Lišky a představuje  hodnotu   

151.000,- Kč. Na izolaci stropů ve škole byl předložen předpokládaný rozpočet od pana Fruhaufa ve 

výši 39.000,- Kč.



- Nové dopravní značky nám dodá firma pana Nováka ze Starče, cena cca 10.000,-Kč. 

- V kulturním domě byla provedeny menší opravy spočívající ve výměně tří radiátorů topení  a 

sporáků v kuchyni (elektrického a plynového).  Rozšířeno bylo zábradlí při vchodu do kulturního 

domu.  

     -  Z MěÚ odbor stavební – pan Hort stavební řízení na stavbu rodinného domku, p. Vechetová 

pasport /oprava kolny/,  p. Marténková zahájeno stavební řízení na půdní vestavbu rod. domku, 

zahájení stavebního řízení a dále stavební povolení půdní vestavby restaurace „Na 13“. Dokumenty 

budou předány do stavební komise k projednání a  založení.

     -  Úklid čekárny a okolí čekárny bude zajišťovat  paní  Bohuslava Svobodová. 

     - Zdeněk Kneslík informoval zastupitelstvo o prošetření dotazu p.Rudolfa Rouska ,Lipník 28 

ohledně zabezpečení oplocení hranice se sousedem a vzájemné nenarušování sousedních pozemků.

K bodu 5. – Schůzi ukončil starosta  pan Novotný. Popřál všem krásné léto a pěknou dovolenou.       

  Přijatá usnesení z 12. Zasedání ZO Lipník, konané dne 28. 6. 2011

1. Zastupitelstvo obce Lipník projednalo a schvaluje:

a) uzavření kupní smlouvy s firmou E.ON 

na odprodej kabelové sitě NN v délce 315m (v Havránku).

2. Zastupitelstvo obce Lipník bere na vědomí:

       a/Záležitosti stavebního charakteru 

        b/ Informaci o dotaci na drobné opravy sportovišť

        c/Předběžný rozpočet na výměnu oken a zateplení stropů ve škole

        d/ Organizační záležitosti oslavy Lipky

        e/ Informaci o stavu elektro přípojky  v Havránku a u tenisového hřiště

Zapsal: Ludmila Mácová      

Starosta obce: Josef Novotný

       Ověřovatelé:   Jaroslav Králík , Pavel  Nedvědický

       Skončeno v 21.30  hod.                                         






